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OiSO.0002.66.2024  

 

PROTOKÓŁ NR LXVI/2024 

POSIEDZENIA RADY GMINY NOZDRZEC 

z dnia 30 stycznia 2024 roku 

  

Rada Gminy Nozdrzec liczy 15 Radnych. Na sesji było 13 Radnych, nieobecny Radny 

Stanisław Potoczny i Radny Zbigniew Szpiech (lista obecności w załączeniu). 

 

Sesja trwała od godziny 10.00 do godziny 14.00. 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec Adrian Skubisz.  

 

Po dokonaniu otwarcia sesji i powitaniu wszystkich zgromadzonych, Przewodniczący Rady 

Gminy Nozdrzec stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. 

 

Sesję realizowano według porządku obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 29 grudnia 2023 r. 

4. Informacja Wójta o realizacji uchwał. 

5. Informacja Wójta dot. bieżącej działalności. 

6. Sprawozdanie Komisji stałych Rady Gminy Nozdrzec z działalności w 2023 r. 

7. Przedłożenie planu pracy Rady Gminy Nozdrzec oraz Komisji stałych Rady Gminy 

Nozdrzec do końca kadencji. 

8. Uchwalenie budżetu gminy na rok 2024: 

a)   przedstawienie projektu budżetu gminy na rok 2024, 

b)   opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu budżetu gminy na rok  

2024, 

c)  opinia i wnioski Komisji stałych Rady Gminy Nozdrzec, 

d)  autopoprawki Wójta Gminy Nozdrzec do projektu budżetu, 

e)  zapytania i wyjaśnienia do projektu uchwały, 

f)  dyskusja nad projektem uchwały, 

g)  głosowanie uchwały. 

9. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nozdrzec  

a)  przedstawienie projektu uchwały WPF Gminy Nozdrzec, 

b)  opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie WPF, 

c)  opinia i wnioski Komisji stałych Rady Gminy Nozdrzec do projektu uchwały, 

d)  autopoprawki Wójta Gminy Nozdrzec do projektu uchwały, 
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e)  zapytania i wyjaśnienia do projektu uchwały, 

f)  dyskusja nad projektem uchwały, 

g)  głosowanie uchwały. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 
      a)  zmiany uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych warunków przyznawania oraz 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania. 

b)  przyjęcia „Gminnego Programu, Opieki nad Zabytkami Gminy Nozdrzec na lata 2024-

2027, 

      c)  rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Nozdrzec, 

      d)  wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w miejscowości Siedliska. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Zakończenie. 

Ad 3.  

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do przyjęcia protokołu sesji z dnia 29 grudnia 2023 

roku, wobec braku uwag oraz wniosków protokół przyjęto głosami; za- 13, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

 

Ad 4, 5. 

Wójt Stanisław Żelaznowski przedstawił informacje z realizacji uchwał i wydanych zarządzeń 

od LXV sesji. 

 

Ad 6.  

Sprawozdania z rocznej działalności komisji przedstawili; Przewodnicząca Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji – Radna Anna Skórska, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Radny 

Stanisław Szpiech, Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych – Radna Grażyna Gładysz, 

oraz Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych – Radny Krzysztof Kurdziel. 

 

Ad 7. 

Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec – Adrian Skubisz przedstawił plan pracy Rady Gminy 

Nozdrzec do końca kadencji 2024 roku. 

Plan pracy stałych Komisji Rady Gminy Nozdrzec przedstawili: Przewodnicząca Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji – Radna Anna Skórska, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – 

Radny Stanisław Szpiech, Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych – Radna Grażyna 

Gładysz oraz Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych – Krzysztof Kurdziel. 

 

Ad 8. 

Skarbnik – Monika Pietrykowska przedstawiła i omówiła projekt uchwały budżetowej na rok 

2024, a następnie odczytała pozytywną Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

projektu budżetu na rok 2024. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały budżetowej był przedmiotem 

wielu posiedzeń stałych Komisji Rady Gminy Nozdrzec, na których był szczegółowo 

omawiany.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych – Radny Krzysztof Kurdziel, 

przedstawił pozytywną opinię do projektu budżetu gminy na rok 2024, wypracowaną na 

wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy Nozdrzec w dniu 15 grudnia 2023 r. 

 

Skarbnik – Monika Pietrykowska przedstawiła i omówiła autopoprawki do projektu uchwały 

budżetowej na rok 2024. 

 

W zapytaniach nad projektem budżetu głos zabrali: 

Radny Marian Zabój pytał:  

- o budowę chodnika w Nozdrzcu przy drodze wojewódzkiej,  

- o budowę kanalizacji w miejscowości Nozdrzec w kierunku Hłudna, 

- o budowę oświetlenia ulicznego w miejscowości Nozdrzec. 

 

Wójt odpowiedział, że budowa chodnika przy drodze wojewódzkiej w budżecie na 2024 r. nie 

została ujęta, ale po ustaleniach z Urzędem Wojewódzkim w Rzeszowie ma nadzieję, że dojdzie 

do budowy tego chodnika. W temacie kanalizacji Wójt poinformował, że kanalizacja zostanie 

wybudowana w całej części Nozdrzca za wyjątkiem nowych budynków, które zostaną zlecone 

do projektowania. Na pytanie o oświetlenie uliczne Wójt przekazał, że będzie budowa 

oświetlenia w Nozdrzcu w kierunku Hłudna. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu w dyskusji nad projektem uchwały budżetowej 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że przedmiotowy projekt uchwały był 

szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy na podstawie 

czego została wypracowana pozytywna opinia do projektu budżetu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy podkreślił, że zaplanowane środki w projekcie uchwały 

budżetowej pozwolą na kontynuację przedsięwzięć inwestycyjnych w obszarze 

wodnokanalizacyjnym, budowy oświetlenia–bezpieczeństwa. Przewodniczący poinformował, 

że podobnie jak w ubiegłych latach uda się zrealizować wiele inwestycji, które nie zostały ujęte 

w projekcie uchwały budżetowej. 

   

Wobec braku chętnych w dyskusji nad projektem budżetu, Przewodniczący Rady Gminy 

Przystąpił go głosowania. 

 

Uchwała Nr LXVI/524/2024 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nozdrzec na rok 2024 

przyjęta została głosami: 

za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Ad 9. 

Skarbnik – Monika Pietrykowska przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nozdrzec. 
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Następnie Skarbnik przedstawiła pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej do 

projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nozdrzec. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych – Radny Krzysztof Kurdziel, 

przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nozdrzec wypracowaną na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy Nozdrzec  

w dniu 15 grudnia 2023 r. 

 

Skarbnik gminy przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nozdrzec. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu w sprawie procedowanego projektu uchwały, 

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LXVI/525/2024 w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy Finansowej 

Gminy Nozdrzec przyjęta została głosami: 

za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Ad 10.  

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych warunków 

przyznawania oraz odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Radny Marian Zabój pytał z czego wynika sposób rozliczania osób świadczących usługi 

opiekuńcze oraz pytał o stawkę godzinową usługi sąsiedzkiej. 

 

Na pytania Radnego Mariana Zaboja odpowiedzi udzielił kierownik GOPS Dariusz Sawczak, 

który poinformował, że sposób rozliczania świadczonych usług musi być zgodny ze stanem 

faktycznym. Każdy pracownik świadczący usługi opiekuńcze z GOPS-u ma określony zakres 

prac, z których jest rozliczany i tak też powinno być z osobami świadczącymi usługi sąsiedzkie.  

 

Radny Marian Zabój przekazał, że taka interpretacja może zniechęcić do świadczenia usług 

sąsiedzkich, gdyż mogą to być osoby również w podeszłym wieku i będzie to dla nich 

utrudnienie. 

 

Kierownik Dariusz Sawczak przekazał, że usługi sąsiedzkie są świadczone w weekend i są 

uzupełnieniem usług opiekuńczych realizowanych przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, 

stawka wynosi około 30 zł na godzinę. 
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Sołtys Sołectwa Wesoła Ujazdy, Ryta Górka Elżbieta Ogrodnik pytała kierownika GOPS czy 

osoba potrzebująca opieki może sobie wybrać osobę znaną, do której ma zaufanie w zamian za 

opiekunkę przydzieloną z GOPS-u. 

 

Kierownik poinformował, że jeżeli Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej ma pracowników - 

opiekunki mogące świadczyć usługi opiekuńcze wówczas taki personel jest kierowany do osób 

potrzebujących opieki.  

 

Przewodniczący Rady Gminy w ramach potwierdzenia wypowiedzi kierownika GOPS 

przytoczył zapis ze strony Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej o świadczeniu usług 

sąsiedzkich. 

 

Wójt poinformował, że rozliczanie świadczonych usług sąsiedzkich jest wymagane, gdyż są to 

środki publiczne i muszą być w sposób prawidłowy wydatkowane. 

 

Głos zabrała również Sekretarz gminy informując o przeprowadzanych kontrolach Regionalnej 

Izby Obrachunkowej, audytach oraz innych instytucjach przeprowadzających wnikliwe 

kontrole związane z wydawaniem środków publicznych w sposób racjonalny, oszczędny  

i gospodarny. 

 

Przewodniczący poinformował, że procedowany projekt uchwały nie ogranicza usług 

sąsiedzkich, a jedynie jest usystematyzowaniem tych usług i zachęcał osoby potrzebujące do 

zgłaszania się do Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nozdrzcu.    

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LXVI/526/2024 w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

szczegółowych warunków przyznawania oraz odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania przyjęta została głosami: 

za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 

Nozdrzec na lata 2024-2027. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że przedmiotowy projekt usunięto z porządku 

obrad poprzedniej sesji celem omówienia na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady 

Gminy Nozdrzec. 

 

Radny Marian Zabój pytał o zabytki na prywatnych działkach. 



6 
 

Wójt odpowiedział, że na właścicielu działki spoczywa obowiązek remontu mieszczącego się 

zabytku.  

Wójt poinformował, o możliwości pozyskania zewnętrznych środków finansowych i taką 

pomocą z polskiego ładu będą objęte gminne pomniki zabytkowe znajdujące się na 

cmentarzach oraz kościoły.  

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LXVI/527/2024 w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad 

Zabytkami Gminy Nozdrzec na lata 2024-2027 przyjęta została głosami: 

za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Nozdrzec. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji przedstawiła informacje zawarte  

w uzasadnieniu procedowanego projektu uchwały. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LXVI/528/2024 w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Nozdrzec 

przyjęta została głosami: 

za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych  

w miejscowości Siedliska. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LXVI/529/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

położonych w miejscowości Siedliska przyjęta została głosami: 

za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Ad 11.  

W sprawach różnych głos zabrał Wójt gminy wyrażając podziękowanie za przygotowanie 

projektu budżetu i Radnym Gminy Nozdrzec za uchwalenie budżetu na rok 2024. Podjęcie tej 

uchwały pozwoli na realizację działań inwestycyjnych takich jak: kontynuację budowy 

oczyszczalni ścieków i sieci kanalizacyjnej, poprawę dróg dojazdowych do domów i do 
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gruntów rolnych, budowę ścieżek rowerowych ze środków przyznanych w ramach 

przynależności gminy do Związku Gmin Turystycznych Pogórza Dynowskiego, budowę 

chodników, budowę kolejnych odcinków oświetlenia ulicznego oraz wymianę wszystkich lamp 

na ledowe, remont budynków użyteczności publicznej, dofinansowania do OSP  

i klubów sportowych, a także środki przeznaczone na Gminny Ośrodek Kultury.   

Przewodniczący Rady Gminy w imieniu mieszkańców pytał Wójta czy są podejmowane jakieś 

działania w ramach Partnerstwa Gmin i Powiatu Brzozowskiego, gdyż jeszcze jesienią 2023 

roku na Zebraniu Wiejskim w Wesołej Dyrektor Członek Zarządu Wiesław Marchel 

informował o pozyskaniu dofinansowania na rozwój infrastruktury turystycznej i sportowej. 

Wójt poinformował, że na to pytanie już odpowiadał i nic się nie zmieniło w tej sprawie. Była 

możliwość pozyskania dofinansowania z Polskiego Ładu na rozwój infrastruktury turystycznej 

i sportowej ale nie podjęto formalnych właściwych kroków i tych środków na razie nie ma.  

W ramach tego partnerstwa mamy przygotowany projekt na przebudowę i remonty dróg 

dojazdowych do domów na kwotę 1,5 miliona.  

Radny Kurdziel w nawiązaniu do występów z okazji 11 listopada Święta Niepodległości prosił 

o nawiązanie współpracy GOK-u z Akademią Umiejętności, aby nasza uzdolniona młodzież 

mogła się rozwijać.  

Radny Krzysztof Kurdziel przypomniał temat nazw przysiółków i prosił o podjęcie uchwały  

w sprawie przywrócenia nazw tych przysiółków. 

Przewodniczący Rady Gminy odniósł się do słów Radnego Krzysztofa Kurdziela informując  

o działaniach realizowanych przez GOK w ramach Programu Dom Kultury+ tworząc oferty 

działań zajęć muzycznych, zajęć teatralnych, a także innego charakteru działania ale 

zainteresowania gasły po kilku spotkaniach całkowicie.  

W sprawie nazw przysiółków Przewodniczący poinformował, że działania należą do pani 

Sołtys, która otrzymała odpowiedź w tej sprawie i mieszkańców tego sołectwa.   

Radny Marian Zabój prosił w imieniu mieszkańców o przedłużenie kursu PKS Przemyśl 

Nozdrzec rzeki do centrum Nozdrzca. 

Radny Krzysztof Kurdziel poinformował, że wspomniany kurs jest realizowany w ramach 

komunikacji gminnej przez Gminę Dynów. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad LXVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Nozdrzec, 

Przewodniczący Rady Gminy zakończył obrady.  

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokołowała:  

Bogusława Wójcik 


